
str. 1 
 

Rada Miejska w Radoszycach 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Opieki Społecznej 

Protokół nr 20/2022 

Posiedzenie Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej 
w Radoszycach w dniu 15 marca 2022 roku. 

Zgodnie z § 61 ust. 1 i 2 statutu Miasta i Gminy Radoszyce (Dz. Urz. Województwa 

Świętokrzyskiego 2019 poz. 165) w związku z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawa z dnia 
2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021 r. poz. 2095 z późn. zm.). 
Przewodnicząca zwołała posiedzenie Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Opieki 

Społecznej Rady Miejskiej w Radoszycach i zarządziła jej odbycie w trybie zdalnym 
za pośrednictwem wykorzystania przekazanych radnym środków komunikowania 
się na odległość, na dzień 15 marca 2022 roku. 

Posiedzenie Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej 
w Radoszycach rozpoczęło się stacjonarnie w dniu 15 marca 2022 roku o godz. 
13:30, a zakończono o godz. 14:43 tego samego dnia w sali USC Urzędu Miasta  

i Gminy w Radoszycach przy ul. Żeromskiego 28. 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio-z posiedzenia 
znajdujące się w aktach Rady Miejskiej. 

Załącznikiem jest również wykaz czasów zabierania dyskusji radnych oraz gości  

w posiedzeniu.  

Link do wykazu dyskusji http://api.esesja.pl/player/169360/797bb0c4-29fb-4 

Przewodnicząca powitała zaproszonych gości w osobach Dyrektor PZOZ  
w Radoszycach Pani Halina Budkowska, Kierownik MOPS w Radoszycach Pani 

Jolanta Moszczyńska. 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 

Przewodnicząca poprosiła o zalogowanie się i potwierdzenie obecności  
w programie esesja. 

Następnie Przewodnicząca Pani Anna Ściegienna przypomniała, aby chęć włączenia 
się do dyskusji zgłaszać ją wykorzystując funkcję „DYSKUSJA” w oprogramowaniu 
esesja. 

  

http://api.esesja.pl/player/169360/797bb0c4-29fb-4
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W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Marian Jankowski 
2. Janina Król 
3. Wiesława Król 

4. Robert Nowak 
5. Alina Sadowska 

6. Anna Ściegienna 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności. 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 6, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne: 

OBECNY (6) 

Marian Jankowski, Janina Król, Wiesława Król, Robert Nowak, Alina Sadowska, 
Anna Ściegienna 

Przewodnicząca Pani Anna Ściegienna stwierdziła, że w posiedzeniu Komisji 
Kultury, Oświaty, Zdrowia i Opieki Społecznej wzięło udział 6 radnych na ogólną 

liczbę 6, co zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
(tj. DZ. U. z 2020 r. poz. 713) czyni Komisję zdolną do uchwalania prawomocnych 

opinii i wniosków. 

2. Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 19/2021 z dnia 22 grudnia 2021 
roku. 

Przewodnicząca Komisji Pani Anna Ściegienna zwróciła się do radnych 
z zapytaniem czy mają jakiekolwiek uwagi lub wnioski do protokołu Nr 19/2021 

z dnia 22.12.2021 roku. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie 
protokołu Nr 19/2021 z dnia 22 grudnia 2021 roku. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 19/2021 z dnia 22 grudnia 2021 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (6) 

Marian Jankowski, Janina Król, Wiesława Król, Robert Nowak, Alina Sadowska, 
Anna Ściegienna 

Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Opieki 
Społecznej Rady Miejskiej w Radoszycach 6 głosami za, jednogłośnie przyjęła 

wskazany protokół. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Pani Anna Ściegienna poinformowała, że projekt porządku 
obrad Państwo radni otrzymali i nie zachodzi potrzeba jego odczytywania.  

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum 
2. Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 19/2021 z dnia 22 grudnia 2021 roku 

3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Informacja na temat funkcjonowania opieki zdrowotnej, z uwzględnieniem 
opieki realizowanej w środowisku nauczania i wychowania nad uczniami szkół  

z terenu Gminy Radoszyce 
5. Informacja na temat funkcjonowania MGOPS, z uwzględnieniem realizacji opieki 

nad rodzinami najuboższymi i patologicznymi oraz udzielania pomocy uczniom 
(dożywianie, stypendia, wypoczynek) 
6. Ocena stanu obiektów sportowych na terenie Gminy Radoszyce 

7. Sprawy różne 
8. Zakończenie posiedzenia 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 

porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marian Jankowski, Janina Król, Wiesława Król, Robert Nowak, Alina Sadowska, 
Anna Ściegienna 

Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Opieki 
Społecznej Rady Miejskiej w Radoszycach projekt porządku obrad w głosowaniu 

jawnym w obecności 6 radnych przyjęła jednogłośnie, 6 głosami za, przystąpiono 
więc do jego realizacji. 
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4.Informacja na temat funkcjonowania opieki zdrowotnej,  
z uwzględnieniem opieki realizowanej w środowisku nauczania  
i wychowania nad uczniami szkół z terenu Gminy Radoszyce 

Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Dyrektora PZOZ Panią Halinę 
Budkowską celem przedstawienia informacji. 

Treść informacji stanowi załącznik do protokołu i znajduje się w aktach Rady 
Miejskiej w Radoszycach. 

Ponadto Przewodnicząca otworzyła dyskusję nad przedstawioną informacją.  

Radna Janina Król poprosiła o wydzielenie przebieralni dla kobiet, w części 
przeznaczone na zabiegi rehabilitacyjne w PZOZ w Radoszycach. 

Radna Wiesława Król poprosiła o przekazanie podziękowań na ręce lekarza 
pracującego w PZOZ w Radoszycach. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Halina Budkowska 
- Robert Nowak 
- Halina Budkowska 

- Marian Jankowski 
- Halina Budkowska 

- Janina Król 
- Halina Budkowska 

- Wiesława Król 
- Halina Budkowska 
- Janina Król 

- Halina Budkowska 
- Marian Jankowski 

- Halina Budkowska 
- Marian Jankowski 
- Halina Budkowska 

- Marian Jankowski 
- Wiesława Król 

Radny Pan Marian Jankowski poprosił, aby uruchomić drugą linię telefoniczną  
w rejestracji PZOZ tylko do realizacji recept dla pacjentów. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie wyrażenie 
pozytywnej opinii do przedstawionych informacji. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja na temat funkcjonowania opieki zdrowotnej, z uwzględnieniem opieki 
realizowanej w środowisku nauczania i wychowania nad uczniami szkół z terenu 
Gminy Radoszyce.  
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Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marian Jankowski, Janina Król, Wiesława Król, Robert Nowak, Anna Ściegienna 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alina Sadowska 

Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Opieki 
Społecznej Rady Miejskiej w Radoszycach w obecności 6 radnych, 5 głosami za, 1 

wstrzymującym się, przyjęła opinię pozytywną na temat funkcjonowania opieki 
zdrowotnej, z uwzględnieniem opieki realizowanej w środowisku nauczania  

i wychowania nad uczniami szkół z terenu Gminy Radoszyce.  

5. Informacja na temat funkcjonowania MGOPS, z uwzględnieniem 
realizacji opieki nad rodzinami najuboższymi i patologicznymi oraz 
udzielania pomocy uczniom (dożywianie, stypendia, wypoczynek). 

Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Kierownika MGOPS Panią Jolantę 
Moszczyńską celem podania informacji. 

Treść informacji stanowi załącznik do protokołu i znajduje się w aktach Rady 
Miejskiej w Radoszycach. 

Ponadto Przewodnicząca otworzyła dyskusję nad przestawioną informacją. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jolanta Moszczyńska 
- Jolanta Moszczyńska 
- Jolanta Moszczyńska 

- Marian Jankowski 
- Jolanta Moszczyńska 

Radny Pan Marian Jankowski zapytał o co chodzi z określeniem pomocy dożywania 
dzieci do siódmego roku życia. 

Pani Jolanta Moszczyńska kierownik MGOPS odpowiedziała, że chodzi tutaj  
o oddziały przedszkolne oraz zerówkę. Dofinansowanie jest również dla uczniów 

dysfunkcyjnych. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie wyrażenie 
pozytywnej opinii do przedstawionych informacji. 
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Głosowano w sprawie: 

Informacja na temat funkcjonowania MGOPS, z uwzględnieniem realizacji opieki 
nad rodzinami najuboższymi i patologicznymi oraz udzielania pomocy uczniom 
(dożywianie, stypendia, wypoczynek).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marian Jankowski, Janina Król, Wiesława Król, Robert Nowak, Alina Sadowska, 
Anna Ściegienna 

Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Opieki 

Społecznej Rady Miejskiej w Radoszycach w obecności 6 radnych, 6 głosami za, 
jednogłośnie wyraziła opinię pozytywną do przedstawionych informacji. na temat 
funkcjonowania MGOPS, z uwzględnieniem realizacji opieki nad rodzinami 

najuboższymi i patologicznymi oraz udzielania pomocy uczniom (dożywianie, 
stypendia, wypoczynek).  

6. Ocena stanu obiektów sportowych na terenie Gminy Radoszyce. 

Przewodnicząca Pani Anna Ściegienna poinformowała, że informacja na 
temat stanu technicznego obiektów została przesłana radnym w materiałach. 

Następnie Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy zachodzi potrzeba 
odczytania oceny stanu obiektów sportowych na terenie Gminy Radoszyce. 

Treść oceny obiektów sportowych stanowi załącznik do protokołu i znajduje się  
w aktach Rady Miejskiej w Radoszycach. 

Wobec braku uwag komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Opieki Społecznej przyjęła 
do wiadomości podane informacje, które następnie zostały przekazane na ręce 

Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce.  

7. Sprawy różne. 

Jako pierwszy głos zabrał radny Pan Marian Jankowski i zaprosił na 
spotkanie Stowarzyszenia Kuźnia Radoszycka. 

Przewodnicząca Anna Ściegienna podziękowała za wznowienie ćwiczeń na hali 
sportowej oraz złożyła pismo o zatrudnienie psychologa dziecięcego na terenie 
naszej gminy, gdyż po pandemii uczniowie mają coraz więcej problemów 
psychologicznych. 
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W dyskusji wzięli udział: 

- Marian Jankowski 
- Anna Ściegienna 
- Marian Jankowski 

 

8. Zakończenie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 
Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej  

w Radoszycach w kadencji 2018-2023. 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

Anna Ściegienna 

 

1. Marian Jankowski 

  

......................................... 

 

2. Janina Król 

  

....................................... 

 

3. Wiesława Król ....................................... 

 

4. Alina Sadowska ..................................……. 
 

5.Robert Nowak 

 

 

....................................... 

 

 

 

Przygotował(a): Longina Lewicka 

 

 



str. 8 
 

Wykaz czasów zabierania głosu w dyskusji radnych oraz gości  

w posiedzeniu. 

 Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum 

 13:40Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 19/2021 z dnia 22 grudnia 2021 roku 
 13:41Przyjęcie porządku obrad 
 14:17Informacja na temat funkcjonowania opieki zdrowotnej, z uwzględnieniem 

opieki realizowanej w środowisku nauczania i wychowania nad uczniami szkół z 
terenu Gminy Radoszyce 

 13:42 Halina Budkowska 
 13:50 Robert Nowak 
 13:50 Halina Budkowska 

 13:51 Marian Jankowski 
 13:51 Halina Budkowska 

 13:53 Janina Król 
 13:53 Halina Budkowska 
 13:54 Wiesława Król 

 13:56 Halina Budkowska 
 14:00 Janina Król 

 14:01 Halina Budkowska 
 14:02 Marian Jankowski 

 14:03 Halina Budkowska 
 14:03 Marian Jankowski 
 14:03 Halina Budkowska 

 14:05 Marian Jankowski 
 14:14 Wiesława Król 

 14:29Informacja na temat funkcjonowania MGOPS, z uwzględnieniem realizacji 
opieki nad rodzinami najuboższymi i patologicznymi oraz udzielania pomocy 
uczniom (dożywianie, stypendia, wypoczynek) 

 14:18 Jolanta Moszczyńska 
 14:26 Jolanta Moszczyńska 

 14:26 Marian Jankowski 
 14:28 Jolanta Moszczyńska 
 14:30Ocena stanu obiektów sportowych na terenie Gminy Radoszyce 

 14:43Sprawy różne 
 14:30 Marian Jankowski 

 14:36 Anna Ściegienna 
14:40 Marian Jankowski 

 14:43Zakończenie posiedzenia 


